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Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens Föreningskommitté den 
8–9 februari 2024 på Rosersbergs slott. 
 
Det justerade protokollet redovisar vad som har avhandlats vid mötet. Beslut som 
fattats kan bli föremål för ändring av SKKs Centralstyrelse. 
 

Närvarande:  

Ordinarie ledamöter: 

Anneli Hultman (ordf.), Annelie Finnebäck, Torbjörn Håkansson, Lena Larsson, Henrik 
Pettersson och Jonas Öhrn. 

Adjungerade: 

Agneta Lönn, Therese Palm och Katarina Swahn. 

Inbjudna: 

Fredrik Bruno, SKKs kansli (§ 10 c, 12, 14 f och 20). 

Protokoll: 

Ida Lundqvist  

 
Då ordföranden och flera ledamöter är nya i kommittén inleddes första dagen med en 
teambuildingaktivitet för att lära känna varandra bättre. 
 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Anneli Hultman hälsar de närvarande välkomna till dagens sammanträde. 
 

§ 2 Val av justeringsperson 
Jonas Öhrn utses att jämte ordförande justera dagens protokoll. Torbjörn 
Håkansson utses att justera § 5 b, då Jonas Öhrn anmäler jäv för denna punkt. 

  
§ 3 Fastställande av dagordning 

Kommittén beslutar att lägga till punkten bordlagda och återremitterade 
ärenden till dagordningen och därefter fastställa densamma.  

  
§ 4 Föregående protokoll 

Kommittén går igenom föregående protokoll och lägger det därefter med 
godkännande till handlingarna. 
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§ 5 Bordlagda och återremitterade ärenden 

a) 6–2023, § 127 d) Förelåg bordlagd fråga från avtalsansluten rasklubb om 
bildande av ny specialklubb.   
 
Avtalsansluten rasklubb har inkommit med förfrågan om att få bilda en ny 
specialklubb.   
 
Kommittén anser att möjligheten att besluta om att ge en rasklubb 
specialklubbsstatus saknas. I nuläget finns ett principbeslut att inte skapa 
specialklubbar med bara en ras. Frågan om hur SKK-organisationen ska se ut i 
framtiden ligger i arbetet med Vision 2030. 

  
Kommittén uppdrar åt ordföranden, sekreteraren och Torbjörn Håkansson att 
bjuda in klubben till ett möte för att diskutera eventuella andra möjligheter. 

 
b) 6–2023, § 131 e) Förelåg bordlagd fråga om medling och möte med utesluten 

rasklubb.   
 
Jonas Öhrn anmäler jäv och deltar inte i diskussion eller beslut.  
 
Kommittén uppdrar åt ordföranden och sekreteraren att bjuda in rasklubb till 
ett möte. Tidigare specialklubb kommer underrättas. 
 

c) 6–2023, § 131 f) Förelåg bordlagd förfrågan från Avelskommittén.  
 
Förfrågan har inkommit från Avelskommittén om samarbete kring att förtydliga 
de samarbetsavtal som tecknas med avtalsanslutna rasklubbar.  
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att ta kontakt med Avelskommittén för att 
inleda ett samarbete.  

  
§ 6 Ekonomisk rapport 

Förelåg ekonomisk rapport till och med december 2023.  
 
Kommittén gick även igenom budgeten för åren 2024–2025. 
 
Kommittén lägger, med godkännande, rapporten till handlingarna. 

 
§ 7  Ajournering av mötet  
 Kommittén beslutar att ajournera mötet till påföljande dag  
 
§ 8  Ajournering avslutas  
 Kommittén beslutar att återuppta mötet kl. 8.42 den 9 februari 2024. 
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§ 9 Rapporter 

a) Ordförandes rapport 
Anneli Hultman rapporterar om uppdrag som årsmötesordförande. Hon 
upplyser även om att frågor gällande Svenska Brukshundklubben inte kommer 
att hanteras av kommittén. 
 

b) Ledamöternas rapporter 
Jonas Öhrn 
Rapporterar om fortsatt arbete gällande länsklubbar. 

 
Lena Larsson 
Inget att rapportera vid dagens möte. 
 
Annelie Finnebäck  
Inget att rapportera vid dagens möte. 
 
Henrik Pettersson 
Inget att rapportera vid dagens möte. 

 
Torbjörn Håkansson 
Rapporterar om uppdrag som årsmötesordförande.   

 
c) Sekreterarens rapport 

Ida Lundqvist rapporterar om många frågor inför årsmötessäsongen.   
 

d) Chefsjuristens rapport 
Agneta Lönn rapporterar att en ny avdelning ska bildas på kansliet. 

 
e) Övriga rapporter 

Katarina Swahn 
Rapporterar att Svenska Brukshundklubbens extrakongress har hållits och att 
den nya generalsekreteraren har tillträtt.   

 
Therese Palm  
Rapporterar allmänt om verksamheten och kring aktuella projekt inom Sveriges 
Hundungdom. 

 
§ 10 Föreningskommitténs verkställande utskott  

a) Förelåg fråga om att utse ett nytt verkställande utskott för kommittén. 
 
Kommittén beslutar att det verkställande utskottet ska bestå av ordförande, 
Torbjörn Håkansson och Jonas Öhrn. 
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b) Förelåg fråga om utökande av kommittén. 

 
Ordförande väcker frågan om behovet av att utöka kommittén med en 
ledamot. Då kommitténs ledamöter är positiva till en utökning kommer 
ordföranden att arbeta vidare med detta. 
 

c) Förelåg fråga om kommitténs infomöte den 27 februari.   
Kommittén uppdrar åt sekreteraren och ordföranden att tar fram ett manus för 
presentationen med hjälp av den mall som kommer skickas ut.   

 
§ 11 Stadgar samt kommitténs regelverk och publikationer 

a) Förelåg förslag från medlem att utse årets rasklubb. 
 

Kommittén anser att förslaget är positivt och idén att uppmärksamma klubbar 
är bra, initiativet bör dock ligga på specialklubbsnivå. Kommittén 
rekommenderar att den specialklubb som så önskar motionerar om utmärkelse 
till Kennelfullmäktige. 

    
b) Förelåg frågor kring nyttjande av träningshall. 

 
Frågor har väckts kring medlemskap och försäkringsfrågor i samband med 
träning i inomhushall.  

 
Kommittén uttalar att det blir upp till klubben vilka de vill ge tillgång till 
träningsmöjligheter i hallen men rekommenderar att klubbar som är osäkra på 
om deras verksamhet omfattas av försäkringsskydd tar kontakt med sitt 
försäkringsbolag för att utröna om tilläggsförsäkring kan behövas.    

 
c) Förelåg förslag till nya typstadgar. 

 
Ett arbete med att sammanställa de remissvar som har inkommit har pågått 
under en längre tid. Svaren har nu sammanställts och presenteras för 
kommittén.   
 
Kommittén beslutar att ledamöterna ska gå igenom sammanställningen inför 
nästkommande möte då förslaget tas upp på nytt.  

 
§ 12 SKKs Föreningskonsulenter 

Förelåg uppdrag att ansvara för och stödja SKKs föreningskonsulenter samt 
årligen samla dessa för utbildning och erfarenhetsutbyte.  
 
Kommittén diskuterar uppdraget med föreningskonsulenter ingående. 
Kommittén anser att en utvärdering och översyn av verksamheten behöver 
genomföras. 
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Kommittén beslutar att avsluta uppdraget för föreningskonsulenterna i sin 
nuvarande form, kvarstår något uppdrag kommer detta att genomföras.  

  
Kommittén uppdrar åt ordföranden, sekreteraren, Fredrik Bruno och Jonas 
Öhrn att ansvara för projektet föreningskonsulenter. 
 

§ 13 Ärenden gällande länsklubb 
Inga nya ärenden.  

  
§ 14 Ärenden gällande specialklubb 

a) Förelåg begäran om omprövning av kommitténs uttalande i SKK/FK nr 6–2023, 
§ 121.  
 
Kommittén vidhåller sitt tidigare uttalande då varken special- eller 
lokalklubbens stadgar anger särskilt att motioner ska behandlas vid 
lokalklubbens årsmöte innan de överlämnas till styrelsen. Ett dylikt förfarande 
skulle väsentligen försvåra lokalklubbars möjlighet att motionera till 
fullmäktige. Då styrelsen är en klubbs verkställande organ är det styrelsen som i 
egenskap av företrädare för klubben lämnar in motioner till specialklubbens 
styrelse. 

 
b) Förelåg ärende om vidarebefordran av handlingar från SKKs Disciplinnämnd. 

 
Ärende har inkommit från rasklubb som påtalar att specialklubbs styrelse har 
tagit beslut som strider mot instruktioner från Disciplinnämnden om hur beslut 
ska vidarebefordrats till underliggande klubbar.  
 
Kommittén uttalar att av SKK utfärdade regler och riktlinjer ska följas. Det 
åligger därmed specialklubben att informera sina rasklubbar i enlighet med 
Disciplinnämndens instruktioner. 

 
c) Förelåg synpunkter från rasklubbs revisorer gällande överflyttning av 

avelsansvar. 
 
Efter att avelsansvaret har överflyttats till en ny specialklubb har synpunkter på 
hanteringen av ärendet inkommit från berörd rasklubbs revisorer.  
 
Kommittén instämmer i revisorernas kritik om att beslut om byte av rasklubb 
borde ha skett på klubbens årsmöte. Kommittén vill dock förtydliga att ärendet 
inte avser ett upplösande av klubben enligt klubbens stadgar.  
 
Kommittén påminner om att då specialklubben godkänt rasklubbens önskan 
om byte av specialklubb är kommitténs möjligheter att hindra ett byte mycket 
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begränsade. Kommittén kommer dock att ändra sina rutiner kring 
bakgrundskontroll och i förekommande fall påtala brister för specialklubben vid 
önskemål om beslut av byte av specialklubb, i framtiden.  

 
Kommittén rekommenderar att frågan lyfts vid rasklubbens nästa årsmöte så 
att klubbens medlemmar får möjlighet att besluta i frågan. 

 
d) Förelåg fråga från specialklubb om lokalklubbs medlemmar. 

 
Specialklubb har bett om klargörande kring hur processen för att bli medlem i 
specialklubbens lokalklubb ser ut. 
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att ta kontakt med klubben, att begära in 
stadgar från lokalklubben och utreda frågan vidare. 
 

e) Förelåg fråga om stadgar från specialklubb. 
 
Specialklubb har skickat förfrågan om kommitténs synpunkter på ett förslag till 
stadgeändring. 
 
Kommittén påtalar att önskad förändring inte är nödvändig då fastställande av 
lokalklubbs stadgar inte är en fullmäktigefråga utan det är specialklubbens 
styrelse som fastställer stadgeändringarna i lokalklubben enligt § 14 stadgar för 
lokalklubb. 

 
f) Förelåg önskemål från specialklubb om kommitténs deltagande vid möte 

mellan specialklubb och dess distrikt.  
 
Kommittén uppdrar åt Fredrik Bruno att kalla de inblandade till ett möte. 
Sekreteraren kommer att delta vid mötet. 
 

g) Förelåg skrivelse från revisorer/sammankallande valberedning i specialklubb. 
 
Specialklubbs revisorer och sammankallande i valberedning har inkommit med 
en skrivelse där de påtalar att arbete i specialklubben inte fungerar. 
 
Kommittén uppdrar åt Torbjörn Håkansson att ta kontakt med klubben och åt 
Jonas Öhrn att kontakta revisorerna. 
 

h) Förelåg ärende gällande dispens vid voteringar vid specialklubbs kongress. 
 

Svenska Brukshundklubbens kongress genomförs den 25–26 maj 2024. 
Förbundsstyrelsen har beslutat att under förhandlingarna använda sig av VoteIT 
som mötesplattform samt för genomförandet av ev. voteringar. Enligt SBKs 
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stadgar § 7 mom. 4 st. 1 ska votering ske öppet utom vid personval som ska ske 
med slutna sedlar. Öppna voteringar är inte möjliga i VoteIT. 
 
Kommittén lämnar SBK dispens från stadgarnas § 7 mom. 4 st. 1 på så sätt att 
samtliga voteringar vid kongressen den 25–26 maj 2024 får ske slutet via 
VoteIT.  

 
§ 15 Ärenden gällande verksamhetsklubb 
 Inga inkomna ärenden. 
 
§ 16 Ärenden gällande avtalsanslutna verksamhetsklubbar 

a) Lista över klubbar och rapporter från kontaktperson: 
 

Kommittén beslutar att utse kontaktperson för den avtalsanslutna 
verksamhetsklubben enligt nedan:  
 
Svenska Kroppsvallarklubben  Lena Larsson 
 

§ 17 Ärenden gällande avtalsanslutna rasklubbar 
a) Förelåg lista över avtalsanslutna rasklubbar. 

 
De ledamöterna som är ansvariga för en klubb rapporterar från 
kontakter med respektive avtalsansluten rasklubb.  

 
Kommittén beslutar vidare om nya kontaktpersoner för klubbarna enligt nedan 
lista: 

 

Klubb Rasansvar Kontaktperson 

Jack Russell Klubben, JRK  Nej Anneli Hultman 

Ras- och avelsföreningen för Cane 
Corso, RACC  

Ja Annelie Finnebäck 

Rasklubben för Portugisisk Vattenhund, 
RPVH 

Ja Lena Larsson 

Svenska ADB Klubben Ja Torbjörn Håkansson 

Svenska Barbetklubben, SBBK Nej Henrik Pettersson 

Svenska Biewerterrierklubben, SBWTK Nej Jonas Öhrn 

Svenska Blodhundklubben, SvBK Ja Anneli Hultman 

Svenska Kooikerhondjeklubben, Skooi Ja Annelie Finnebäck 

Svenska Kromfohrländerklubben, SKLK Ja Lena Larsson 
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b) Förelåg fråga om avelsansvar för avtalsansluten rasklubb. 

 
Ansökan om avelsansvar har inkommit från avtalsansluten rasklubb.  
 
Kommittén uppdrar åt Torbjörn Håkansson att kontakta SKKs avelskommitté 
för att undersöka möjligheten för avelsansvar. 
 

c) Förelåg frågor från avtalsansluten rasklubb. 
 
Avtalsansluten rasklubb har inkommit med fråga om det är lämpligt att ha 
närstående i samma styrelse, medlemmars möjligheter att byta ut styrelsen vid 
årsmötet, om föranmälan kan krävas till ett årsmöte och om medlemmar kan 
hindras att närvara med hänvisning till att föranmälan till årsmötet krävts.  
 
Kommittén rekommenderar att klubbar i möjligaste mån undviker att föreslå 
personer med parrelation eller släktskap till samma styrelse. Har man 
kandidater som har ett släktskap eller nära relation ska man tydligt redogöra 
för detta. Däremot avråder kommittén från att införa en reglering i klubbens 
stadgar. 
 
Kommittén påminner om att enligt aktuell klubbs stadgar kan kandidater alltid 
föreslås på årsmötet. Vill medlemmar avsätta en ledamot som har mandattid 
kvar måste detta finnas med som en punkt vid årsmötet, vilket innebär att en 
motion måste ha inkommit angående detta. 
 
Kommittén uttalar att klubbar kan begära föranmälan till årsmöten, detta 
gäller exempelvis för digitala årsmöten, men att en klubb inte kan neka någon 
som fått tillgång till möteslänk eller som dyker upp på årsmötet tillträde med 
hänvisning till att man kräver föranmälan. 

Svenska Lagotto Romagnolo Klubben, 
SLRK 

Ja Henrik Pettersson 

Svenska Lancashire Heeler Klubben, 
SLHK 

Ja Jonas Öhrn 

Svenska Landseerklubben, SvLK Ja Torbjörn Håkansson 

Svenska Miniature American 
Shepherdklubben, SMASK 

Nej Torbjörn Håkansson 

Svenska Perro de Agua Español Klubben, 
SPDAEK 

Ja Annelie Finnebäck 

Svenska Porcelaineklubben, SPoK Ja Jonas Öhrn 

Svenska Shar Pei Klubben, SvSpK Ja Henrik Pettersson 
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§ 18 Ärenden gällande raser utan klubbtillhörighet 

a) Förelåg lista på raser utan klubbtillhörighet. 
 
Kommittén går igenom listan och upptäcker ett antal felaktigheter i listan. 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att beställa en ny lista. 
 
Kommittén lägger därefter listan till handlingarna. 

 
§ 19 Ärenden gällande verksamheter utan klubbtillhörighet 
 Inga ärenden förelåg. 
  
§ 20 Projekt 

a) Pågående projekt  
 
Kontinuerligt uppdrag från Centralstyrelsen att öka intresset för 
föreningskunskap, särskilt bland unga. 
Kommittén anser att uppdraget ska samordnas med Kommittén för strategisk 
arbetes uppdrag ”en ungdomlig övergång till vuxenverksamhet” och 
översänder förslaget till Centralstyrelsen. 
 
Att skapa nya typstadgar. 
Remissvaren är nu sammanställda och kommittén kommer att gå igenom dessa 
på mötet den 13 mars 2024. 

  
Att fortlöpande föra dialog med SKKs avtalsanslutna klubbar. 
Kommittén utser nya kontaktpersoner för de avtalsanslutna klubbarna, se §§ 
16 och 17, därefter kommer de nya kontaktpersonerna ta kontakt med sina 
klubbar. 
 
Att skapa en arbetsordning för årsmöten. 
Kommittén beslutar att ta bort uppdraget om arbetsordning. 
 
Att hålla utbildning för årsmötesordförande vid fullmäktige och årsmöten. 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att ta kontakt och boka datum med Ellinor 
Eriksson för en ordförandeutbildning under hösten 2024. 
 
Att ansvara för och stödja SKKs föreningskonsulenter samt årligen samla dessa 
för utbildning och erfarenhetsutbyte.  
Kommittén beslutar att avsluta uppdraget i sin nuvarande form, se § 11.  
 
Tidsbestämt uppdrag från verksamhetsplanen gällande 
ungdomsledarcertifiering.  
Förslag på ungdomsledarcertifiering finns och är överlämnat till 
Studiefrämjandet. 
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Fortsätta utveckla digitala utbildningar för funktionärer. 
Kommittén uppdrar åt Torbjörn Håkansson att ta kontakt med 
Studiefrämjandet för eventuellt samarbete kring fler utbildningar för SKKs 
funktionärer. 
 
Skapa en gemensam utbildning för kassörer. 
Utbildningen är färdigställd, Torbjörn Håkansson har fortsatt kontakt med Lisa 
Holmberg på Studiefrämjandet inför lanseringen. 
 
Stödja specialklubb med omorganisation.  
Kommittén beslutar att skicka förfrågan till Centralstyrelsen om uppdraget kan 
överflyttas och samordnas med arbetet med Vision 2030. 
 
Att genomföra det utredningsuppdrag avseende specialklubbsorganisationen 
och Kennelfullmäktige, som beslutades vid KF 2019.  
Kommittén beslutar att skicka förfrågan till Centralstyrelsen om uppdraget kan 
överflyttas och samordnas med arbetet med Vision 2030. 
 
Att erbjuda klubbar tillgång till ett IT-stöd för årsmöten eller motsvarande, 
skapa en utbildning gällande Zoom/Pollen. 
Kommittén uppdrar åt Therese Palm att ta kontakt med Studiefrämjandet för 
att undersöka möjligheterna till en utbildning gällande Zoom/Pollen. 

 
b) Nya projekt  

Kommittén noterar särskilt de nya kontinuerliga och tidsbestämda uppdrag 
som tillkommit. 

• Kontinuerligt uppdrag från Centralstyrelsen att upprätthålla en aktuell 
adresslista för de avtalsanslutna ras- och verksamhetsklubbarna. 

• Kontinuerligt uppdrag från Centralstyrelsen att där så är möjligt 
delegera ansvar för nya raser till lämplig specialklubb. 

• Kontinuerligt uppdrag från Centralstyrelsen att årligen inventera de 
raser som saknar klubbtillhörighet inom SKK i syfte att delegera 
rasansvar till lämplig specialklubb.  

• Tidsbestämt uppdrag från Kennelfullmäktige gällande propositioner om 
ändring av stadgar (KF § 33 & § 37). 

• Tidsbestämt uppdrag från Kennelfullmäktige gällande avtal för 
delegering av avelsansvar (KF § 42). 

• Tidsbestämt uppdrag från Kennelfullmäktige gällande digitala 
mötesformer (KF § 49).  

  
§ 21 Protokollsutdrag från Centralstyrelsen och kommittéer 

a) Förelåg protokollsutdrag från Jakthundskommittén gällande rasen sabueso 
espanol. 
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Kommittén uppdrar åt sekreteraren att skicka förfrågan till Svenska 
Schweisshundklubben om rasansvaret. 
 
Kommittén lägger därefter protokollsutdraget till handlingarna. 

  
§ 22 Till kommittén för kännedom 

a) Förelåg kommunikation mellan rasklubb och specialklubb. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger det därefter till handlingarna. 
 

b) Förelåg information om rasklubbs styrelses avhopp. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger det därefter till handlingarna. 

  
§ 23 Datum för nästkommande sammanträde 

Kommittén sammanträder åter den 13 mars 2024 kl. 9.00. Mötet kommer att 
hållas digitalt.  

 
§ 24 Information från mötet - till vem, om vad och varför  

Kommittén noterar särskilt i de uppdaterade allmänna anvisningarna för 
samtliga kommittéer att ”Beslut från kommitténs möten får inte delges innan 
protokollet från det aktuella mötet är justerat. Om beslut behöver delges utan 
dröjsmål ska kommittén fatta särskilt beslut om detta.” 

 
§ 25 Sammanträdets avslutande 
 Kommitténs ordförande Anneli Hultman tackar samtliga ledamöter och avslutar 

sammanträdet. 
  
Vid protokollet  
 
__________________ 
Ida Lundqvist 
 
 
Justeras  
 
___________________ ___________________ 
Anneli Hultman,  Jonas Öhrn (ej § 5 b) 
 

____________________ 
Torbjörn Håkansson (§ 5 b) 


